
Styrelsemötesprotokoll S01
14 februari 2022

Protokoll fr̊an D-Chips styrelsemöte S02 3:e februari 2022

Närvaro: Klara Tjernström Ordförande

Klara Wiklundh Vice Ordförande

Nora Olofsson Sekreterare

Elin Andersson Ekonomiansvarig

Eira Blaho Mildton Näringslivsansvarig

Bianca Widstam Eventansvarig

Frida Sundfeldt Informationsansvarig

Åsa K. Nilsson

§1 OFMÖ Ordförande Klara Tjernström förklarade mötet öppnat kloc-

kan 12.19.

§2 Tid och sätt Mötet beslöt att godkänna tid och sätt.

§3 Adjungeringar Åsa K Nilsson.

§4 Föredragningslistan Mötet beslöt att godkänna föredragningslistan.

§5 Föreg̊aende

mötesprotokoll

Mötet beslöt att godkänna föreg̊aende mötesprotokoll.

§6 Meddelanden Ordförande Klara Tjernström meddelar att vi f̊att organsi-

tationsnummer för D-Chip, vi f̊ar se närmre p̊a vad detta

innebär.

§7 Beslutsuppföljning Ingen beslutsuppföljning.

§8 Näringsliv Näringslivsansvarig Eira Blaho Mildton ska ha möte med

Schneider och Netcompany nästa vecka d̊a vi haft bra samar-

bete med dessa företag tidigare. Ericsson väntar vi p̊a besked

fr̊an, gällande samarbete med Elektra och Freja. Diskussion

fördes kring kodsports förfr̊agan om gratis marknadsföring.

Mötet beslöt att informationsansvarig Frida Sundfeldt tar

över kontakten.
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§9 Arbetssätt Mötet beslöt att h̊alla styrelsemöte varannan torsdag kl 12

och att kallelse skickas ut p̊a m̊andagar innan mötet.

§10 Verksamhetsplan 2022 Ordförande Klara Tjernström föresl̊ar att vi ser över v̊ar eko-

nomiska situation innan verklsamhetsplanen fastställs. En

diskussion uppstod gällande organisationsnummer, där det

togs upp fördelar respektive nackdelar. Mötet beslöt att

ordförande Klara Tjernström ska göra en undersökning av

sektionens balkar och stadgar innan vi g̊ar vidare.

§11 Accesser och

överlämningar

Diskussion fördes gällande accesser till den gemensamma dri-

ven, samt om överlämningarna g̊att bra.

§12 Hoodies Ordförande Klara Tjernström lägger fram fr̊agan om det

finns intresse av ny design p̊a hoodies. Eventansvarig Bian-

ca Widstam poängterar att hoodies fyller en viktig funktion

genom att D-Chip syns p̊a sektionen.

§13 Övrigt Studievägledare Åsa K. Nilsson gästar mötet och berättar

om sin roll som studievägledare. Hon är n̊agon vi kan vända

oss till gällande likabehandlings-fr̊agor, studiesociala konflik-

ter eller andra fr̊agor vi undrar över. Programmet är m̊ana

om att medlemmar i D-Chip m̊ar bra. Åsa K. Nilsson ger

r̊ad om att synas som styrelse, sm̊a som stora evenemang.

D̊a finns möjlighet för medlemmar att bolla tankar, idéer och

finnas som stöd för varandra. Diskussion fördes kring hur vi

som styrelse vill agera ut̊at. Mötet beslöt att fortsätta med

studiekvällar.

§14 OFMA Ordförande Klara Tjernström förklarade mötet avslutat

klockan 12.59.

Mötessekreterare Justerat
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Nora Olofsson Klara Tjernström

Sekreterare Ordförande
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